

國立臺灣科技大學化工系
Department of Chemical Engineering
研究生變更論文指導教授申請書
Application for change of Thesis/Dissertation Advisor

申請日期(Application Date): 年(year) 月(Month) 日(Date)

申請人 Applicant		學號 Student ID	
原指導教授 Original advisor		新指導教授 New advisor	
申請理由(Reason) (非必填)			
是否同意申請人與原指導教授指導之研究計畫成果當作學位論文之主體			
<input type="checkbox"/> 同意，同意「雙方共同發表原研究計畫成果」			
<input type="checkbox"/> I agree that <u>the research results obtained with original advisor can be shared with new advisor.</u>			
<input type="checkbox"/> 不同意，原研究計畫成果發表權為_____所有			
<input type="checkbox"/> I declare that <u>the research results obtained with original advisor are exclusively owned by my original advisor.</u>			
原指導教授簽名(Signature of Original Advisor) : _____			
新指導教授簽章 (Signature of New advisor)			
系(所)主任核備簽章 (Signature of ChE Chairman)			

註 1：申請書完成後，正本留存系所辦公室、影本 2 份分別給原指導教授及申請人(完成後請系所 copy 一份送研教組辦理指導教授異動)

Remark 1 : The finished application form should be kept in the department office. A photo copy of the finished form should provide to the original advisor.

註 2：以上事項若有爭議，由系所召開協調會議，協調雙方妥善解決問題。

Remark 2 : Any other related disputes raised from both party can request the coordinating committee established by the department to resolve.

註 3：依據 107 學年度第 2 次國際事務委員會會議(107.10.9)決議，外籍生欲更換指導教授，原指導教授需通報國際事務委會。由國際事務委會取消其免學雜並停發獎學金(該生本學期之學雜費需繳回學校)。該生需於一個月內，取得原指導教授同意後，始可找新的指導教授，再由新的指導教授提出恢復獎學金之申請。恢復獎學金之申請案需提交國際事務委會審查。

Remark 3: Advisor should notify the International Graduate Committee that his student is determined to change to a new advisor. The scholarship of the student will be suspended and student should pay the tuition fee. With the approval of original advisor, the student then can change to a new advisor. The new advisor can ask the Committee for the student to restart the scholarship.